
Transport- og Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 19. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 4

Mener ministeren, at det er rimeligt, at flere af landets kommuner angiveligt sender reg-

ningen videre til beboerne i form af huslejestigninger, når de pågældende kommuner skal

sikre sig, at plejeboliger/plejehjem lever op til kravene om brandsikkerhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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